
MERKSPLAS HAALT DOELSTELLING SOCIALE
WONINGEN NIET
De overheid legt op
hoeveel sociale woon-
eenheden gemeenten
en steden tegen 2025
moeten bereiken. Hier-
bij wordt een opsplit-
sing gemaakt tussen
sociale koopwoningen,
huurwoningen en kavels.
Merksplas haalt de
doelstellingen echter
niet.

Momenteel telt Merks-
plas 74 sociale wooneen-
heden waarvan 50 sociale huurwoningen, 23 sociale koopwoningen en 1 sociale
kavel. Dat betekent dat er in de gemeente tegen 2025 nog 55 huurwoningen en
tegen 2020 nog 17 koopwoningen en 1 kavel moeten gerealiseerd worden. Van-
daag zien we echter dat er slechts 7 van de 55 te realiseren huurwoningen gerea-
liseerd of ingepland zijn. Daarnaast is er nog geen enkele kavel ingepland. Het
vooropgestelde groeipad wordt dus niet gevolgd. 

Op onze vraag hoe de gemeente tegen 2025 de doelstellingen wil halen, bleef een
sluitend antwoord uit. Dit baart N-VA Merksplas ernstige zorgen. De gemeente
hoeft de sociale woningen niet zelf te bouwen maar het bestuur kan de sociale huur-
maatschappijen wel helpen om deze gemeenschappelijke doelen te bereiken. Dat
is de visie van de N-VA. We zullen dit dossier blijven opvolgen de komende jaren.
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Mijn parlementair werk 

Vaak vragen mensen zich af hoe ik te
werk ga in het Vlaams Parlement.
Het is in ieder geval helemaal iets
anders dan mijn vorige job in het
dagcentrum voor personen met een
beperking. Waar en wanneer je dag
eindigt, kan je vaak niet zeggen.
Maar de dagen zijn boeiend en de
ontmoetingen met mensen altijd in-
teressant.

Veel van mijn aandacht en tijd gaat
naar de commissie Welzijn, waarin
ik personen met een beperking op-
volg. Mijn 15 jaar ervaring komt daar
van pas. Nu hebben we zopas de 
begroting bekeken en zijn we volop
bezig met het bespreken van de 
beleidsnota. Maar daar houdt het
niet bij op. 

We plannen werkbezoeken en hoor-
zittingen met organisaties voor per-
sonen met een beperking. Zo
vormen we een zo breed mogelijk
beeld over deze doelgroep. Elke dag
opnieuw leer ik bij, zie ik nieuwe
dingen, beleef ik iets nieuws.

Tine van der Vloet

Wil je op de hoogte blijven
van mijn parlementair werk?

Schrijf je dan gerust 
in op de nieuwsbrief op

www.tinevandervloet.be.

Groeipad 2025 wordt niet gevolgd.

FUIFZAAL ’T HOFEIND WORDT GOEDKOPER
Wie fuifzaal ’t Hofeind wil huren, is binnenkort
enkele euro’s goedkoper af. Hoewel het bestuur
het niet letterlijk bevestigde, is dat het gevolg
van de positieve druk die de jeugdraad uitoe-
fende. Deze adviesraad haalde aan dat de fuif-
zaal dan meer gebruikt zou worden. 

N-VA Merksplas bekritiseerde in het verleden
al vaker de te dure prijs van de fuifzaal. Voor
onze fractie was die prijs destijds niet concurrentieel. We zijn dan ook ver-
heugd dat het bestuur, met dank aan de jeugdraad, de prijs voor de fuifzaal
alsnog verlaagt.
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De Vlaamse link 
naar Merksplas
Zoals jullie misschien al vernomen 
hebben, besliste de Vlaamse 
Regering onlangs om tegen begin 
2019 de OCMW’s volledig in de 
gemeenten te integreren. Ook 
in Merksplas is dat een ideale 
kans om te werken aan een meer 
kostenefficiënte structuur.

Uiteraard moet vertrouwelijke, 
individuele zorgverstrekking 
hierbij gewaarborgd blijven. 
Hiermee rekening houdend, 
kan een degelijke aanpak ook 
bij onze gemeente resulteren in 
efficiëntiewinsten. In theorie zijn 
er drie mogelijke basisscenario’s 
voor de samensmelting.

Vanuit de oppositie wil de N-VA 
meewerken aan het efficiënt 
benutten van jullie belastinggeld.
Daarom volgen we dit dossier zo 
kort mogelijk mee op. De kennis 
die ik hierover in het Vlaams 
Parlement vergaar, zal ik als 
basisinfo gebruiken in Merksplas.

Tine Van der Vloet
Vlaams Parlementslid
www.tinevandervloet.be

Kernversterking: ook N-VA vindt dit zeer belangrijk

De meerderheid wil de winkelkern van ons dorp verstevigen. 
Onze fractie staat achter dat principe: wonen in onze dorpskern 
moet aangenaam blijven, met weinig leegstand. Nieuwe winkels 
mogen zo weinig mogelijk hinderpalen tegenkomen als ze een 
uitbatingsvergunning aanvragen. Maar de N-VA stelt zich ook vragen 
bij de subsidies hiervoor, die de meerderheid voorstelde.

Merksplas wil dat diegene die de 
onroerende voorheffing op een 
nieuwe handelspand betaald heeft, 
het gemeentelijk aandeel hiervan 
bij de gemeente kan terugvorderen. 
Het reglement dat ons voorgelegd 
werd, had betrekking op 
winkelpanden in de Leopoldstraat 
en in de Kerkstraat tot en met de 
hoek van de Pastorijstraat. Deze 
twee stellingen, maar ook andere, 
wierpen toch wat vragen op bij 
onze fractie. Zo wordt ook de Markt 
meegenomen in de subsidiezone 
en gaat het reglement niet alleen 
over handelspanden maar ook over 
handelsuitbatingen. Wij vinden 
het jammer dat de subsidie de 
handelaar daarom niet rechtstreeks 
ondersteunt.  

Volgens ons betekenen deze aanpassingen een wereld van verschil omdat de 
doelgroep die het bestuur wil bereiken niet noodzakelijk eigenaar is van het 
pand, zeker bij nieuwe handelspanden. Die worden meestal verhuurd door de 
investeerders.

Of ondernemers kunnen profiteren van de subsidie hangt dus af van het 
huurcontract, waarin de betaling van de onroerende voorheffing wordt 
geregeld. 

Met enige trots stelde de burgemeester dat het schepencollege het reglement 
eenvoudig wilde houden: netjes op één A4’tje. Maar voor ons moet wetgeving 
in de eerste plaats duidelijk zijn. Nu is er bijvoorbeeld ruimte voor interpretatie 
over wat een ‘nieuw’ handelspand is. Is dat een echt nieuw gebouw of gewoon 
een nieuwe winkel? Onduidelijkheid voor potentiële investeerders of starters 
dus. 
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We steunen de kernversterking 
maar verwachten aanpassingen 
van de meerderheid.

Noteer alvast 

in uw agenda:

zondag 31 mei

N-VA-ontbijt



merksplas@n-va.be www.n-va.be/merksplas

Nieuws uit de OCMW-raad

Gemeentefinanciën onder de loepGemeentefinanciën onder de loep
Toen de gemeenteraad in de loop van 2014 de begroting nog eens onder de loep nam, 
nam de N-VA het voortouw om een duidelijk beeld te krijgen van de inkomsten en 
uitgaven voor Merksplas. Een pasklaar antwoord had de meerderheid echter niet altijd.

Positief is in ieder geval dat in de documenten die we 
opvroegen de motivering voor de budgetwijzigingen 
niet ontbrak. Op ons voorstel om een (onbezoldigde) 
commissie Financiën op te richten, die dieper op de 
cijfers kan ingaan, kregen we tot op heden echter geen 
antwoord.

Besparingen? Meeruitgaven!
Begin 2014 stelde de gemeente een besparingsopdracht 
voorop van vijf procent voor de aankoop van goederen en 
diensten. Uit de cijfers blijkt nu dat deze post net stijgt met 
1,1 procent. Net het omgekeerde van wat beoogd werd 
dus! 

De budgetten voor 2015 lijken op het eerste gezicht 
positief. De besparingen van 5 procent voor zowel 
2014 als 2015 lijken gerealiseerd. Dit is echter 
louter boekhoudkundig. Door de wijziging van de 
boekhoudkundige post voor de kosten van de brandweer 
is deze besparing bijna volledig gerealiseerd (op 2,6 
procent na). 

Tijdens de bespreking van de cijfers bleek ook dat de 
aanwezigheid van de financieel beheerder (‘de ontvanger’) 
geen overbodige luxe zou geweest zijn.  Bij de OCMW-
raad gebeurt dit wel met de nodige deskundige uitleg. 
Waarom kan dit niet voor de gemeenteraad? Nu bleven 
heel wat van onze vragen onbeantwoord omdat de kennis 
ontbrak!

Hoe zit dat met investeringen?
Wanneer je als gemeente je lopende kosten niet onder 
controle kan houden, dreigen investeringen uitgesteld te 
worden. In  het aangepaste meerjarenplan is er een budget 
van  6 000 euro voorzien voor het onderhoud 

en herstellingen aan de gebouwen en terreinen van 
de kolonie. Gezien de omvang en de timing van de 
renovatie (die afgerond moet zijn tegen eind 2019) lijkt het 
vooropgestelde bedrag voor ons schromelijk te weinig, We 
hopen samen met u dat dit voor u als burger later geen 
financiële kater zal meebrengen!

  
We zagen dan ook in de meerjarenplanning dat de 
aanleg van de fietspaden op Koekhoven en de Steenweg 
op Weelde uitgesteld zijn van 2016 naar 2017.  Net zoals 
bij andere begrotingsposten zijn er bij de technische 
dienst geen investeringen voorzien na 2015. De 
voorbije jaren werd telkens 150 000 euro geïnvesteerd. 
Ook hier hopen wij samen met u als burger dat de 
onderschattingen niet tot toekomstige tekorten zullen 
leiden.

In de vorige budgetten was er van jaar tot jaar een 
stijging van de loonmassa. Dat is nu vlak getrokken op 
een gemiddelde stijging van 2 procent. Uiteraard heeft 
dit enorme gevolgen voor de budgetten van de gemeente, 
zeker als je kijkt naar de verschillen met 2019. Op onze 
vraag naar de reden, verwees men naar een beslissing 
van de financieel beheerder. De impact is echter zo groot 
dat het hier volgens ons om een beleidsmatige beslissing 
gaat. Kan de ontvanger zulke keuze maken? 

Verdoken belastingverhoging
Uit de analyse van de cijfers blijkt ook dat de 
waterfactuur het komende jaar zal stijgen. Door een 
koppeling van twee saneringsbijdragen gebeurt dit 
automatisch. Er zijn voorbeelden van gemeenten die de 
twee ontkoppeld hebben om hun inwoners te sparen van 
deze extra kost. Merksplas koos de andere weg.

De Europese Commissie vraagt aan de lokale overheden om tegen 2020 
een CO2-besparing van twintig procent (of meer) te realiseren. Een 
zeer nobel doel maar jammer genoeg ontbreekt het de gemeente aan de gegevens om de 
doelstellingen effectief te meten en de impact van beslissingen te evalueren.  

Zo hebben we wel een beeld van wat elk van de zeven pijlers (landbouw, wonen ,mobiliteit, tertiaire sector, industrie, 
gemeente als organisatie en participatie) moet doen om de doelstelling te halen en beschikken we ook over een lijst 
van elementen die gemeten kunnen worden. Wat echter niet vermeld wordt, is de startwaarde van elke parameter en 
zijn invloed. Hoeveel zonneboilers (per gezin) zijn er bijvoorbeeld en hoe kan dat bijdragen tot het verminderen van 
de CO2-bijdrage in de pijler ‘wonen’?

Volgens ons is het op deze manier onmogelijk om als beleidsmaker hierop correct in te spelen en binnen de gestelde 
termijn zichtbare en meetbare effecten te realiseren.  

Hoe kan Merksplas CO2-uitstoot terugdringen?

Sterretjesweide
Onze vraag om foetussen, zelfs al zijn ze maar enkele weken oud, een plaatsje te 
geven op de begraafplaats van Merksplas werd niet gesteund door de meerderheid 
in januari. Mensen hebben nochtans vaak een plek nodig waar ze waardig afscheid 
kunnen nemen en af en toe tot rust kunnen komen, samen met kinderen of het gezin.

Dit kan door een gedenksteen te plaatsen op de begraafplaats, waar de ouders 
bijvoorbeeld een symbolisch sterretje kunnen bij plaatsen. Deze speciale plaats kan 
perfect geïntegreerd worden waar momenteel ook kinderen worden begraven.

In 2011 hadden al 129 van de 308 Vlaamse gemeenten een sterretjesweide voorzien. 
Jammer genoeg gaat het gemeentebestuur met ons voorstel niet verder.

Een hart voor 
Merksplas

Ook dit jaar mochten we 
weer rekenen op heel wat 
voorbijgangers tijdens 
onze Valentijnsactie 
op 9 februari. Hopelijk 
passeert u volgend jaar 
weer, zodat we u ook 
dan op een chocolaatje 
kunnen trakteren.

Liever Actiever
Het project ‘Liever Actiever’ is een samenwerking tussen het Sociaal Huis, de gevangenis, en andere instellingen. 
Het is een ambitieus stappenplan voor 2015 om ouderen meer aan te zetten tot bewegen. De aankoop van 
buitenfitnesstoestellen voor senioren voor Kern Lindendijk en het Driesplein, een N-VA-verkiezingsbelofte, juichen 
we dan ook toe. N-VA Merksplas blijft zich inzetten voor onze senioren.

Verwarmingsattest
In het huurcontract tussen huurder en verhuurder staat onder het punt ‘verwarming’ de volgende regel: ‘de 
huurders dienen jaarlijks een attest te bezorgen aan de eigenaar’, maar het is onduidelijk dat dit verband houdt met 
het onderhoud van de verwarmingsketel. Het is een voor interpretatie vatbare regel in het afsprakenkader tussen 
OCMW en de huurders. Wat zegt de wet? ‘Bij een wettelijke controle verkrijg je een attest voor twee jaar’. Het OCMW 
daarentegen legt, ondanks de geldende wetgeving, een jaarlijkse keuring op. De extra kosten zijn echter wel voor de 
huurder. Door een duidelijke omschrijving kunnen misverstanden worden uitgesloten. 

Vrijetijdspas voor mensen in armoede
De N-VA keurt het reglement ‘vrijetijdspas’ mee goed. Dit reglement wil mensen in armoede via een financiële 
stimulans aanmoedigen om deel te namen aan vrijetijdsactiviteiten. Er worden kortingen van 50 procent toegestaan 
voor activiteiten van de gemeentelijke vrijetijdsdiensten, daguitstappen door het initiatief buitenschoolse opvang en 
een gratis lidmaatschap voor de bibliotheek van Merksplas.



Vlaamse Regering wil vertrouwen, 
verbinden en vooruitgaan

De N-VA heeft het roer van de nieuwe Vlaamse Regering
stevig in handen. Een regering die een duidelijk en
krachtig antwoord wil bieden op de budgettaire en sociale
uitdagingen waar Vlaanderen voor staat. Een regering die
wil vertrouwen, verbinden en vooruitgaan. 

Geert Bourgeois, Vlaams minister-president: “Het Vlaamse
regeerakkoord stelt een echte verandering voorop. Een
kleine, slagvaardige overheid met minder overheidsbeslag,
minder regels en minder lasten en met meer ruimte voor
investeringen. We staan voor moeilijke budgettaire tijden.
Inspanningen zijn nodig, want deze Vlaamse Regering wil
haar begroting in evenwicht houden. Zo creëren we ruimte
om te investeren in onze economie én in de zorg.”

Terugsturen naar: N-VA, Koningsstraat 47 bus 6 in 1000 Brussel of faxen naar: 02 217 35 10
E: info@n-va.be   www.n-va.be
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NAAM:                                 VOORNAAM: 

STRAAT:

POSTCODE: GEMEENTE:
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n Ja, ik wil graag lid worden. Stuur mij de nodige informatie.

n Ik wens de kennismakingsfolder te ontvangen.   
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Het volledige regeerakkoord 
vindt u op www.n-va.be

Philippe Muyters: Vlaams minister van Werk, Economie, Innovatie en Sport

Jan Peumans: voorzitter Vlaams Parlement

Liesbeth Homans: viceminister-president en Vlaams minister van Binnenlands Bestuur, Inburgering, Wonen, Gelijke Kansen en
Armoedebestrijding

Geert Bourgeois: minister-president van de Vlaamse Regering en Vlaams minister van Buitenlands Beleid en Onroerend Erfgoed

Ben Weyts: Vlaams minister van Mobiliteit, Openbare Werken, Vlaamse Rand, Toerisme en Dierenwelzijn
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Vlaamse Regering wil vertrouwen, 
verbinden en vooruitgaan

De N-VA heeft het roer van de nieuwe Vlaamse Regering
stevig in handen. Een regering die een duidelijk en
krachtig antwoord wil bieden op de budgettaire en sociale
uitdagingen waar Vlaanderen voor staat. Een regering die
wil vertrouwen, verbinden en vooruitgaan. 

Geert Bourgeois, Vlaams minister-president: “Het Vlaamse
regeerakkoord stelt een echte verandering voorop. Een
kleine, slagvaardige overheid met minder overheidsbeslag,
minder regels en minder lasten en met meer ruimte voor
investeringen. We staan voor moeilijke budgettaire tijden.
Inspanningen zijn nodig, want deze Vlaamse Regering wil
haar begroting in evenwicht houden. Zo creëren we ruimte
om te investeren in onze economie én in de zorg.”

Terugsturen naar: N-VA, Koningsstraat 47 bus 6 in 1000 Brussel of faxen naar: 02 217 35 10
E: info@n-va.be   www.n-va.be
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n Ja, ik wil graag lid worden. Stuur mij de nodige informatie.

n Ik wens het N-VA-programma te ontvangen.   
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Het volledige regeerakkoord 
vindt u op www.n-va.be

Philippe Muyters: Vlaams minister van Werk, Economie, Innovatie en Sport

Jan Peumans: voorzitter Vlaams Parlement

Liesbeth Homans: viceminister-president en Vlaams minister van Binnenlands Bestuur, Inburgering, Wonen, Gelijke Kansen en
Armoedebestrijding

Geert Bourgeois: minister-president van de Vlaamse Regering en Vlaams minister van Buitenlands Beleid en Onroerend Erfgoed

Ben Weyts: Vlaams minister van Mobiliteit, Openbare Werken, Vlaamse Rand, Toerisme en Dierenwelzijn
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Doen wat 
we moeten 
doen
De kracht van
verandering is de 
motor van vooruitgang.

Zijn alle hervormingen die de federale regering en de Vlaamse regering doorvoeren aangenaam of gemakkelijk? 
Neen, dat steken we ook niet onder stoelen of banken. Maar ze zijn broodnodig.

De N-VA wil dat u later ook nog een pensioen zult hebben. Dat uw kinderen nog een sociaal vangnet hebben in 
moeilijke tijden. Dat de toekomst van uw kleinkinderen niet gehypothekeerd wordt door onbetaalbare schulden.

Deze regering heeft slechts één doel: onze welvaart verzekeren. Niet door sociale afbraak, zoals onze politieke 
tegenstanders en de vakbonden stellen, maar door sociale renovatie. 

We vragen inspanningen van werkenden én werkzoekenden, werknemers én werkgevers, ook van de grote 
vermogens. Maar alleen als we samen aan hetzelfde zeel trekken, met vereende kracht onze schouders onder de 
economie zetten, kunnen we orde op zaken stellen, jobs creëren. Daarmee verzekert u ieders welvaart en uw sociale 
zekerheid, vandaag en morgen. 

Daarom voeren we de grootste sanering ooit door. Dat vraagt een inspanning van iedere burger, dat klopt. 
Maar daar staat ook heel wat tegenover. De federale regering zorgt voor een ware trendbreuk:

Elke euro die we nemen, investeren we in u

We maken de overheid 
slanker en efficiënter 

We laten de 
belastingen dalen

We brengen de begroting 
in evenwicht in 2018

We pompen 3,6 miljard 
euro in de economie

€

2018


